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Vandaag een kort overleg gehad met Maaike fysio, Milou, Lonneke en 
Irene. 
 
Besproken dat: 
- het op het moment te druk is op de huisartsenpraktijk om een heel 
preventief project te starten. Het is niet haalbaar om meer patiënten 
uit te gaan nodig en met vragen te laten bellen als we reguliere 
patiënten en telefoontjes al niet kwijt kunnen. 
- wel kunnen we nogmaals de huisartsen en poh's erop attenderen vaker 
een risicoprofiel op te stellen. 
- Lonneke heeft een idee voor een leefstijl loket via het WSV. Dit plan 
moet nog verder uitgewerkt worden. 
 


